
Bestyrelsesmøde i vandværket 07/02-23 

Til stede: Anders, Mogens, Jørgen, Karsten, Henrik og Charlotte 

 

På dagsorden Til referat 
Godkendelse af sidste 
referat 

Godkendt 

Diverse nyt Karsten og Anders fra dialogmøde v. kommunen 
- Vi har fået vandværksbeskrivelse fra kommunen 

(grundvandskortlægning mv.) 
- Anders har indsendt vores forslag til nye boringer til 

kommunen med henblik på et få lavet en vandværksbeskrivelse 
på disse områder, så vi er på forkant.  

 
Påbud om reetablering af asfalt i Hovedgaden fra kommunen:  

- Der er ikke styr på kommunens dokumentation og sagen er 
flere år gammel. Anders ringer til kommunen for at få det 
afklaret.  

 
Regnskabet/opgørelse fra Tovstrup mangler  

- Bør være klart inden generalforsamling. Vi rykker.  
Kigge ind i tilslutning 
af Tovstrup St. : 
 

- Budgettet er lavet (indeks 2023 priser) og sendt til Tovstrup st. 
bestyrelse. Vi afventer deres tilbagemelding.  

- Ledningerne er endnu ikke præcist kortlagt. Det står Tovstrup 
st. selv for.  

- OBS på hvordan prissætning skal være - også for at kigge ind i 
evt. fremtidige tilslutninger.  

Prøvetagningsprogram 
 

- Mogens har, ud fra SGS-konsulentens tilbagemelding, spurgt 
ind til kommunens udspil. Kommunen imødekommer flere 
punkter.  

- Der skal ikke længere testes efter så mange stoffer - prisen 
stiger derfor ikke og bliver måske billigere.  

- Mogens får nu lavet kontrolprogrammet færdigt hos SGS til 
endelig godkendelse hos kommunen.  

Drift 
 

- Vi bruger meget vand om natten! Vasker folk om natten? 

• Syd-strengen svinger meget.  

• Vest-strengen har både Gern Glas og landbrug: svært at 
vide hvor meget der bruges hvornår.  

• Øst-strengen er steget - hvorfor? 
- Anders undersøger muligheden for at ændre på niveauet på 

tanken - fx i fht til at have høj drift, når el-priserne er billigst. I 
så fald ændre til flex-el: forespørgsel på tilbud er sendt til Aura 
d.d. 

Økonomi - Mogens har undersøgt hvad banken vil give i rente på vores 
indestående.  
Beslutning: at binde 1.000.000 til 2,1% i rente i et ½ år.  
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- Anders bruger mange timer på arbejdet (Bl.a. IT) med 
vandværket. Ville være dyrt i konsulent-løn. Der skal laves en 
takst for arbejdet. Anders kommer med udspil.  

- Takstbladet er endnu ikke godkendt 

Nyt fra Karsten - De sidste vandmålere er brugt på Kilden; der er brug for flere til 
lager.  Anders rykker for det.  

Evt.  Generalforsamling d. 17/4 kl. 19 

Nyt møde Tirsdag d. 28-3-23 
 


